

No. 14118. Multilateral

CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF UNLAWFUL ACTS AGAINST THE SAFETY OF CIVIL AVIATION. MONTREAL, 23 SEPTEMBER 1971 [*United Nations, Treaty Series, vol. 974, I-14118.*]

ACCESSION*

Somalia

Deposit of instrument with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland: 11 March 2025

Date of effect: 10 April 2025

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, 17 March 2025

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 14118. Multilatéral

CONVENTION POUR LA RÉPRESSION D'ACTES ILLICITES DIRIGÉS CONTRE LA SÉCURITÉ DE L'AVIATION CIVILE. MONTRÉAL, 23 SEPTEMBRE 1971 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 974, I-14118.*]

ADHÉSION*

Somalie

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord : 11 mars 2025

Date de prise d'effet : 10 avril 2025

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, 17 mars 2025

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*